



CES - SCÉ
OTTAWA 2014

**35TH EVALUATION
CONFERENCE**

**35^E CONGRÈS
D'ÉVALUATION**

CES 2014 National Conference is Coming Soon!

Don't forget to register for the CES 2014 National Conference (C2014) in Ottawa from June 15 to 18. This year's [theme](#) is *35 Years: Celebrating Contributions to Canadian Evaluation* and the [preliminary program](#) is already available.

There are 22 excellent [workshops](#) ranging from beginner to advanced - register soon because they are filling up fast! C2014 is a great opportunity to see what is going on in the community, network with other evaluators and get any professional development hours you need to maintain your credentialed evaluator designation.

Register at <http://c2014.evaluationcanada.ca/registration/> soon to secure your spot! You are also invited to "like" the [C2014 Facebook page](#) to keep abreast of all the news and to join the [conference LinkedIn group](#) to start networking ahead of this event!

Le congrès 2014 de la SCÉ approche à grands pas!

N'oubliez pas de vous inscrire au congrès 2014 de la SCÉ, qui aura lieu à Ottawa du 15 au 18 juin 2014. Cette année, nous célébrons l'évolution de l'évaluation au Canada par l'entremise du [thème](#) : *35 ans déjà! Célébrons les contributions à l'évaluation au Canada*. Vous pouvez déjà consulter le [programme préliminaire](#) sur notre site web.

Vingt-deux [ateliers](#) sont disponibles pour tous les niveaux, des débutants aux participants qui ont plus d'expérience – inscrivez-vous sans tarder, car le nombre de places est limité ! Le congrès annuel de la SCÉ vous permet d'apprendre, de réseauter, et de remplir les exigences de formation de la désignation professionnelle ÉA.

Vous pouvez vous inscrire au : <http://c2014.evaluationcanada.ca/fr/inscription/>. Vous êtes aussi invité à « aimer » la [page Facebook de C2014](#) afin de demeurer au courant des dernières nouvelles ainsi qu'à joindre le [groupe LinkedIn du congrès](#) pour commencer votre réseautage en vue de cet événement.